

## 《单词百科:roadblocks是什么意思?roadblocks怎么发音?roadblocks的解释和用法》

英语单词roadblocks是什么意思?roadblocks怎么读?roadblocks怎么发音?简答网为您整理了roadblocks的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### roadblocks怎么读

roadblocks的读音:[ ' r ə ʊ d , bl ɒ ks]

### roadblocks的意思

1、n.路障( roadblock的名词复数 );障碍;

### roadblocks的双语例句

1、 French soldiers manned roadblocks in the capital city.

法国士兵把守着首都的各路关卡。

2、The police roadblocks are still in place and the immediate vicinity of the house remains cordoned off.

警察设置的路障还在，房子四周仍然用警戒线隔离着。

3、Your key planet Saturn is conjunct the New Moon, roadblocks in your way.

这的防守星土星与新月合相，在的途径上设置了滞碍。

4、These camps and roadblocks are the checkpoints of violence.

这些兵营和路障是暴力的关卡。

5、Unofficial roadblocks along the roads and highways must be disbanded.

道路和公路两旁的非正式路障必须拆除。

6、They took to the streets, setting up roadblocks of burning tyres.

他们走上街头，用点燃的轮胎设置路障。

7、The city police set up roadblocks to check passing vehicles.

该市警察设置了路障以检查过往车辆。

8、Like any other business in this environment , McDonald's faces some potential roadblocks.

如同任何其他生意，麦当劳也面临一些问题。

9、Regulators have been setting up more roadblocks.

监管层一直在设置新的路障。

10、We'll keep the roadblocks and the curfew in effect through the night.

今天整个晚上，我们都要设置路障，并执行宵禁令。

11、Police have set up roadblocks at all the exits to the motorway.

警察在高速路的所有路口都筑起了路障。

12、Roadblocks were set up by the police to catch the escaped prisoner.

警察设置了路障捉拿逃犯.

13、The police set up roadblocks at gate of our school.

警察在我们学校门口设置了路障.

14、There also are unnecessary roadblocks.

同时还有一些其他不必要的障碍.

15、Roadblocks spring up along your routes and troops demand money to pass.

路障被置于道路之中,军队以此征收过路费.

以上是简答网为您整理的roadblocks怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/roadblocks>